



Clean Label Charter

Naturality

- Our extracts are exclusively **plant-based**, bio-sourced and **free from synthetic materials**.
- We use **eco-friendly extraction processes**, and our extracts are **minimally processed**.
- We offer a wide range of ECOCERT certified **organic extracts**.
- All of our botanical extracts are **vegan**.
- Our extracts are **additives-free**.
- Our extracts are **non-irradiated** and not treated with **ethylene oxide**.

Security



- We choose **comestible plants** that have been documented for **traditional use**.
- Our extracts are **GMO-free**.
- We strive to abstain from **allergenic** products.
- Our extracts are compliant with **European regulations** on contaminants.
- Our extracts are **nanoparticles-free**.

Transparence

- The **geographical origin** of our extracts is guaranteed.
- We guarantee the **traceability** of our products.
- We are transparent about the **composition** of our ingredients.
- Our extracts are **natural** or produced naturally.
- The **nutritional profile** of our extracts is available upon request.
- All our extracts come with a variety of **analysis**.
- Our laboratory guarantees the **composition** of all of our extracts.



Charte Clean Label

Naturalité

- Nos extraits sont exclusivement **issus des plantes**, biosourcés, **sans substances synthétiques**.
- Nous utilisons des **éco-procédés d'extraction**, et nous veillons à ce que nos extraits soient **très peu transformés**.
- Nous proposons une large gamme d'**extraits biologiques** certifiés ECOCERT.
- Tous nos extraits botaniques sont **vegan**.
- Nos extraits ne contiennent **pas d'additifs**.
- Aucun de nos extraits n'est **irradié** ou traité à l'**oxyde d'éthylène**.

Sécurité



- Les plantes que nous choisissons sont alimentaires et ont un **usage traditionnel** documenté.
- Nos extraits sont **sans OGM**.
- Nous évitons au maximum les produits reconnus pour leurs effets **allergènes**.
- Nos extraits sont conformes à la **réglementation européenne** sur les contaminants.
- Nos extraits catalogue ne contiennent pas de **nano particules**.

Transparence

- L'**origine géographique** de nos extraits est garantie.
- Nous garantissons la **traçabilité** de chacun de nos produits.
- Nous sommes totalement transparents sur la **composition** de nos ingrédients.
- Nos extraits sont **natifs** ou accompagnés d'un **support naturel**.
- Le **profil nutritionnel** de chacun de nos extraits est disponible sur demande.
- Tous nos extraits bénéficient de nombreuses **analyses**.
- Notre laboratoire d'analyses garantie la **composition** de tous nos extraits.